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Hovedstyremøte i Hasle-Løren Idrettslag  
 

 

Dato: Sted: Møteleder: Referent: 

26-02-2018 Klubbhuset Thomas Falch Heidi Sønsthagen 

Tilstede: Thomas Falch (TF), Viggo Anthonsen (VA), Anniken Bjørnø (AB), Jørgen Salsten (JS), Svein Sletten 
(SS), Magnus Færøy (MF), Jo Sand (JS) og Heidi Sønsthagen(HS).  

Forfall: William H. Hjelmås (WH), Elin Ruhlin-Gjuvsland (ERG), Lars Corneliussen (LC), Rune Sjøhelle (RS) 
og Helge Vedal (HV), 

 

Orientering fra gruppene 

 
Utgikk denne gangen. 
 

Anlegg 

 
Ingen nye saker. Anlegg generelt diskutert innunder gjennomgang av årsregnskap/budsjett. 

Økonomi og eventuelt 

 
AU innstiller Ingar Wilhelmsen som nytt æresmedlem. Enstemmig vedtatt i hovedstyet. TF forhørt seg med øvrige 
æresmedlemmer mht bemerkelser men ikke fått noe klart svar. Velger å kjøpe krystallkaraffel som graveres med 
klubbens logo, æresmedlem, dato og navn. Forespør æresmedlemTerje Nyhaug om han vil overrekke bemerkelsen. 
 
Årsberetning hockey yngres mangler på hjemmesiden. JS bedt om å ordne dette. 
 
Inntektsbortfallsgruppen – Stian Langeli stiller fra ishockeygruppen. Vi mangler fortsatt representant for samtlige 
grupper med unntak av ishockey og fotball. 
Fordele vimpler 
  
Siste gjennomgang av årsregnskap/budsjett med overføringer og disposisjoner.  
 
AU innstiller på følgende: 

 Etablering av styrkerom og skillsramp i ishallen – innstilling på å dele netto kostnad etter utført dugnadsinnsats i 
ishockeyavdelingen og eventuelle sponsormidler relatert til prosjektet 50/50 med ishockeyavdelingen som i eget 
årlig møte har vedtatt investering i prosjektet. Hoved gir tilskudd begrenset til kr 100.000 og betinger 
gjennomføring iht regler for spillemidler etc. Prosjektgruppe nedsettes. 

 Rehabilitering av deler av separat garderobebygg ishall – innstilling på tilskudd inntil kr. 25.000 (Kultur- og 
Idrettsbygg, eier av ishallen, bidrar med kr 50.000). 

 Apparatpark med kostpris inntil kr 700.000 med kr. 150.000 netto kostnad fra hovedstyret etter øvrige bidrag og 
offentlige tilskudd. 

 
Enstemmig vedtatt i hovedstyret. 
 
 

 


